



南台科技大學 教務處 公 告

Announcement

敬請
張貼
公布

主旨：公告辦理 101 學年度第 2 學期研究生學位考試事宜。

Subject: Graduate Students Degree Examination on the 2nd Semester of academic year 2012

說明：

一、101 學年度第 2 學期研究生學位考試分 2 梯次申請；第 1 梯次申請自 102 年 03 月 25 起至 102 年 03 月 31 日止，第 2 梯次申請自 102 年 04 月 29 日起至 102 年 05 月 05 日接受申請。

Two sessions optional for graduate students' degree examination application on the 2nd semester of academic year 2012 calendar:

The First Session: from March 25 to March 31, 2013.

The Second Session: from April 29 to May 5, 2013

二、欲申請同學請線上提出申請(網址：<http://portal.stut.edu.tw/DegreeApp>)並備妥指定資料，向所屬系(所)辦公室提出申請。

Applicants please refer to the website <http://portal.stut.edu.tw/DegreeApp> to complete application procedure and also submit required documents to your departmental or institute office.

三、碩士班學位考試委員三至五人，其中校外委員須三分之二(含)以上。研究生若為共同指導，請指導教授推派 1 人為校內學位考試委員。

The Master Degree Graduation Examining Committee must consist of three to five members. , with minimum of two third of the committee as non- Southern Taiwan University of Science and Technology members. If there's joint advisor for graduate student, advisor should assign one as internal degree examination committee.

四、博士班學位考試委員五至九人，其中校外學位考試委員須三分之二(含)以上。研究生若為共同指導，請指導教授推派 1 人為校內學位考試委員。

The Doctoral Degree Graduation Examining Committee must consist of five to nine members, with minimum of two third of the committee as non- Southern Taiwan University of Science and Technology members. If there's joint advisor for graduate student, advisor should assign one as internal degree examination committee.

五、進行學位考試時，若學位考試委員提出論文題目需修正者，請於學位考試結束後重新列印更正後論文題目之評分表與論文及格證明書予學位考試委員登分及簽名；學位考試評分表與論文及格證明書需為確定論文題目，請勿塗改。

If degree examination committee members ask you to revise your thesis topic, please print out the evaluation form and thesis verification certificate in corrected thesis topic for members scoring and signature. The theis topic on your degree examination evaluation form and thesis verification certificate should be confirmed and could not be altered.

教務處註冊組/Registration Office

102 年 2 月 25 日 / February 25, 2013